
959506

ERED @minvws. ni];INEST)IESE @minvws.nl)

)

Sent: Wed 10/21/2020 5:55:15 PM

Subject: RE: aangepaste versie OMT-aanvraag: akkoord gevraagd

Received: Wed 10/21/2020 5:55:15 PM

Als de vraag over aandachtspunten routekaart testen wordt bijgevoegd dan akkoord

Beco: cap is uiterst dun en volgens ggdghor heeft het geen zin om uit te breiden. Ofwel ze kunnen niet uitbreiden. Dus

voorrang geven aan arbeidsmigranten in beo hijkt me moeilijk. Want dat betekent ook direct minder beo voor anderen. En in

z'n algemeenheid vindt beo dus nu al nauwelijks in gouden versie plaats, is overal al risico gestuurd of nog minder.

Vanwege hoge besmettingen.
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Onderwerp: aangepaste versie OMT-aanvraag: akkoord gevraagd

paoIEEE

Bijgevoegd vinden jullie een aangepaste versie van de OMT-adviesaanvraag. Hierin is de volgende vraag toegevoegd: Met welke

aandachtspunten vindt het OMT dat het kabinet rekening moet houden richting vaststelling van bijgevoegd eerste ontwerp
routekaart testen? Bovendien heb ik de planning aangepast. De MCC vindt pas vrijdag plaats, dus vrijdag kan de aanvraag in de

MCC worden besproken en daarna kan de aanvraag worden doorgestuurd.

Vanuit het DOC zijn er ook nog twee punten gekomen. Mijn voorstel is om daar als volgt mee om te gaan:
- Verzoek om rekening te houden met de timing van uitbrengen advies i.r.t. de persco van dinsdag = advies op punt 1 en

4 hebben we zeker nodig voor dinsdag en we sturen het OMT-advies altijd mee met de brief op dinsdagavond, dus ik

vind dit zelf een beetje aparte vraag.
- Over arbeidsmigranten: kan het BCO niet worden ingezet bij deze specifieke doelgroep, zoals dat ook bij andere

specifieke doelgroepen gebeurt? (bijv studenten, of horeca) > we hebben nu globalere vragen gesteld aan het OMT, die

volgens mij prima voldoen. Eens of willen jullie specifieke vraag neerleggen bij het om? IEEE roe zie jij dit met

huidige BCO-capaciteit?

Ik hoor graag of jullie het eens zijn met aangepaste OMT-advies aanvraag en reactie op punten DOC. Bij jullie akkoord geleid ik

door naar de ACC!

Groeten,


